



# 中华语言文化基金

## Chinese Language and Culture Fund

C/O: Singapore Federation of Chinese Clan Associations

397 Lorong 2 Toa Payoh Singapore 319639 Tel: 6354 4078 Fax: 6354 4095

Email: sfcca@singnet.com.sg Website: <http://www.sfcca.sg>

### A. 学校资料 Application Particulars

校名 Name of School	中文		
	English		
地址 Address			
联系人 Contact person		职称 Designation	
电子邮箱 Email Address		电话 Tel No	

### B. 获奖者资料 Awardees Particulars

年级 Level	学生姓名 (中英) Name of Pupil (Chinese & English)	出身证号码 BC	性别 Gender (F/M)	今年普通华文 总成绩名次 Current Overall Score for Standard Chinese/ Higher Chinese	去年普通华文 总成绩名次 Overall Score in previous academic year for Standard Chinese */ Higher Chinese	进步名次 Improvement in Score
一年级 P1						
二年级 P2						
三年级 P3						
四年级 P4						
五年级 P5						
六年级 P6						

\*小学一年级学生，以年中的普通华文成绩（即 SA1）为基准。Score for Semestral Assessment 1 will serve as a benchmark for Primary one student.

C. 声明 Declaration

本人代表学校特此声明上述所填皆正确无误。

I, on behalf of the school, hereby declare that the information provided are true and correct.

校长的名字  
Name of Principal

签名  
Signature

日期 Date

校章 School Stamp

本基金专用 For Official Use	
编号 Reference No	
接受日期 Date Received	
备注 Remarks:	

## 华文最佳进步奖

1. 由中华语言文化基金设立的“华文最佳进步奖”是为了激发新加坡籍小学生对学习华文的兴趣，并奖励他们努力学好华文。
2. 奖项名额及款额：
  - a) 每个年级（即从一年级至六年级）各有一名获奖者，
  - b) 每名获奖学生奖励五十元书券（每所小学总数三百元书券）。
3. 规定如下：
  - a) 获奖者必须就读于新加坡小学的新加坡公民（备注：永久居民/外籍学生不考虑在内）；
  - b) 获奖者必须是该年级华文进步分数最多者。在年终的普通华文总成绩中（即 Overall Chinese result），比前一学年的普通华文年终总成绩在分数上进步最多的学生，将获颁此奖。小学一年级学生，以年中的普通华文成绩（即 SA1）为基准。
  - c) 若同年有学生的进步分数相同，将以学生的总体成绩以及品行表现作为参考。
  - d) 获奖者必须至少考获总体成绩及格。
4. 基金鼓励学校在校内颁奖礼日将奖项颁发给获奖学生。
5. 学校须填具本基金规定的表格，并在11月30日寄交至：

中华语言文化基金 Chinese Language and Culture Fund  
C/O: Singapore Federation of Chinese Clan Associations  
397 Lorong 2 Toa Payoh Singapore 319639  
电话：6354 4078

6. 奖项运作时间如下：

9月底	礼券和证书寄至学校
10月-11月底	学校颁发奖项
11月30日之前	学校将获奖者资料表格提交至基金秘书处
7. 中华语言文化基金保有最后的决定权。

## Good Progress Award for Chinese Language

1. An award known as 'Good Progress Award in Chinese Language' has been set up by the Chinese Language and Culture Fund to encourage and reward Singaporean primary students for their efforts in learning Chinese Language.
2. Details of Awards
  - a) One award per level (i.e., Primary 1 to Primary 6) will be given to each primary school;
  - b) Each award recipient will receive a book voucher of \$50/- (Total: \$300/- per school).
3. Criteria of award:
  - a) Awardees must be Singapore citizens enrolled in Singapore primary schools (Note: Permanent residents/foreign students are not eligible);
  - b) The award will be given to the student in each level who showed the greatest improvement in the learning of Chinese language. Specifically, students from the respective levels who improve the most in terms of score for overall Standard Chinese performance in the current Academic Year as compared to the previous Academic Year will be receive the award (Score for Semestral Assessment 1 will serve as a benchmark for P1 students).
  - c) Students' conduct and overall results will also be taken into account if there is a tie in the improvement in score.
  - d) Awardees should at least have an overall pass.
4. Schools are strongly encouraged to present the prize to the awardees on an appropriate platform, e.g. Annual Prize Giving Ceremony.
5. Schools are to complete the form at the end of each year and submit the form by 30 Nov to:

中华语言文化基金 Chinese Language and Culture Fund  
C/O: Singapore Federation of Chinese Clan Associations  
397 Lorong 2 Toa Payoh Singapore 319639  
Tel: 6354 4078
6. Key Timeline is as follow:

By end Sept	Book vouchers and certificates are sent to schools.
Oct to end Nov	Schools select the awardees and find an appropriate school platform to give away the awards.
By 30 Nov	Schools complete the awardees ' particulars form and send back to Chinese Language and Culture Fund (CLCF).
7. The Chinese Language and Culture Fund reserve all its right.